
1 “ЗАЩОТО ЛЮБОВТА ХРИСТОВА 
НИ ОБХВАЩА” 

Думите за живот, които се стараем да живеем, 
каквито и да са те, имат един и същ ефект: 
променят живота ни, подтикват ни да 
обичаме, да се грижим за нуждите на другите, 
да служим на братята. Не може да бъде 
различно: Божието Слово ражда в нас Исус и 
ни подтиква да живеем като Него. 
 
Това, което подтиква св. Апостол Павел да 
известява Евангелието и да работи за 
единство в създадените от него общности е 
силното му преживяване с Исус. 

Ако наистина сме почувствали Неговата любов, 
не можем да не обичаме на своя ред и да не 

отидем там, където има разделение, конфликт, 
омраза, за да занесем единодушие, мир и 

единство. 

Усещането, че сме обичани от Исус 
подтиква ли и нас със същата сила, да 
обичаме другите както Той обича нас?  

Трамплин 

ДА ПРЕОДОЛЕЯ В СЪРЦЕТО СИ ВСЯКО 
ПРЕПЯТСТВИЕ ПРЕД ДРУГИЯ ЧОВЕК. КАК? КАТО 

ПРАВЯ ОТ ВСЯКА ТРУДНОСТ “ТРАМПЛИН”, 
ДОПЪЛНИТЕЛЕН ПОДТИК ЗА ДА  МОГА ДА 

ОБИЧАМ ВСИЧКИ. 

( Мой ангажимент) 

(2 Кор. 5:14-20) 
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Кога съм се чувствал и се 
чувствам обичан от Исус? 

С любовта можем да преодолеем всяко 
препятствие, за да стигнем до отношение на 
разбирателство и споделяне с другия, като търсим 
решение на проблемите заедно. 

( въпрос) 

ТОЙ СЕ Е ПОЧУВСТВАЛ ОБИЧАН ОТ НЕГО, СПАСЕН 
ОТ НЕГО. ИСУС Е ПРОНИКНАЛ В ЖИВОТА МУ ДО 
ТАКАВА СТЕПЕН, ЧЕ НИКОЙ И НИЩО НЯМА ДА ГО 

РАЗДЕЛЯТ ОТ НЕГО . 

“Като тинейджър нямах особено 
отношение с  Бог. Открих  Го на 16 
годишна възраст, когато баща ми се 
разболя от неизлечима болест и това 
остави в мен дълбока празнина.  

( Интервю ) 

1 На татко оставаха само няколко месеца 
живот и аз исках през тези месеци да 
почувства колко много го обичаме. Но да 
си призная, не беше лесно, защото не бях 
свикнал да правя конкретни дела на любов 
към другите. 
По същото време се запознах с младежи 
от Движението на фоколарите. Един от 
тях, Марио, ме попита кога ще отида да 
посетя татко , като ми предложи да дойде 
с мен. Попита  ме дали баща ми обича 
сладолед и преди да влезем купи три 
сладоледа. 
 

2017 г. ДУМИ ЗА ЖИВОТ 

Agoстино (Аго) 

След посещението го попитах защо 
направи това и той ми отговори: “Ако 
моят баща беше болен, щях да се 
радвам някой  да сподели 
страданието с мен”. И аз започнах да 
се старая да обичам татко  така, както 
смятах, че той  иска да бъде обичан . 
Един ден когато дойдох в болница, 
татко ми връчи подарък, като каза: 
“Това е за любовта, която получавам 
от теб!”  
Почувствах се особено щастлив. Три 
дни след това баща ми отиде в 
Небето. Но най-големият подарък от 
него за мен беше, че отново намерих 
приятелство с Бог, понеже покрай 
татко започнах да се моля, и да 
усещам лично отношение с Бог. 
 



ЩЕШЕ ДА Е ГОЛ, 
АКО НЯМАШЕ 

ТОЗИ… 

ИЗЛЕЗ ОТ ИГРИЩЕТО!!! 
ИДИ ДА ИГРАЕШ НА 

ДРУГО МЯСТО 

ХА ХА 

НО КЪДЕ ДА 
ОТИДЕ ?! 

НЕ МОЖЕ ЛИ ДА 
ОТИДЕШ НА ДРУГО 

МЯСТО С ТЕЗИ ТВОИ 
ГЛУПАВИ ИГРИ?! 

ДАВАЙ, 
ПОДАЙ 

ТОПКАТА!!! 
АХХ… 

ФУТБОЛЕН МАЧ 
С НОВ ПРИЯТЕЛ 

Всеки ден в 14 часа 



Лоренцо е малко бавно 
развиващ, поради една 

болест, която претърпя като 
малък…  

 
НО РОДИТЕЛИТЕ МУ ВСЕ 
СА ЗАЕТИ С МАГАЗИНА И 

ТОЗИ ДВОР Е 
ЕДИНСТВЕНОТО МЯСТО, 
КЪДЕТО ТОЙ  МОЖЕ ДА 

БЪДЕ! 

ВСИЧКИ  
ГО ОТХВЪРЛЯТ…  

ПОНЕ АЗ МОГА ДА СЪМ  
МУ ПРИЯТЕЛ! 

ПАВЕЛ !!! 
ТУК СЪМ, ХВАНИ 

МЕ! ЗАПОЧНАХ ДА 
ИГРАЯ С НЕГО 
МНОГО ЛЕСНИ 

ИГРИ, КОИТО ГО 
ЗАБАВЛЯВАХА. 

ИДВАШЕ ДА 
ИГРАЕ ВСЕКИ 

ДЕН, ТОЧНО В 14 
ЧАСА! 

ПАВЕЛ, ХАРЕСВА 
ЛИ ТИ ТАЗИ 

ГУМА? ИСКАШ ЛИ 
ДА ИГРАЕМ? 

ХММ… ДА! 

ХА ХА 

СИГУРНО МОИТЕ 
ПРИЯТЕЛИ СЕГА ЩЕ 
ОТХВЪРЛЯТ И МЕН… 
НО НЕ ТРЯБВА ДА СЕ 
ОТКАЗВАМ! ЛОРЕНЦО 
Е ТОЛКОВА ЩАСТЛИВ! 

ПОНЯКОГА МИ БЕШЕ 
ТРУДНО ДА ГО 

ПРИЕМА.  
НО В СЪРЦЕТО СИ 

ЧУВСТВАХ ГОЛЯМА 
РАДОСТ.  

И ЛЮБОВТА ВИНАГИ 
ИМА ПОЛОЖИТЕЛЕН 
РЕЗУЛТАТ: СЕГА И 

МОИТЕ ПРИЯТЕЛИ ГО 
ПРИЕХА И 

ОБИКНАХА, ВЪПРЕКИ 
ЧЕ ИСКА ДА ИГРАЕ 
ВСЕ ЕДНИ И СЪЩИ 

ИГРИ. 

Пиши твоите опити на: centro.rpu@focolare.org 
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